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Saxat från styrelsen 2023-09-12 
 
Då var ytterligare ett styrelsemöte avklarat. Det blev en hel del diskussioner om både det ena och det 
andra och vi kunde konstatera att det är tur att vi har styrelsemöten oftare nu än tidigare. Den här gången 
var vi bara fem styrelseledamöter på plats och fyra deltog via Zoom.  
 
Sedan sist så har nu Släktforskardagarna i Östersund klarats av. Det blev en lång helg för oss som var 
med. Det är ju ganska långt till Östersund. Det blev i alla fall en mycket bra helg. Föreningen hade 
många besökare vid bokbordet. Vi sålde en hel del och vi fick fyra nya medlemmar och en 
familjemedlem. Vi hade tur med placeringen av vårt bokbord. Det var tyvärr en del, som inte var så 
nöjda med sin placering. Men det är inte så lätt för arrangörerna att göra alla nöjda. Släktforskardagarna 
innebär också att man träffar bekanta och kanske till och med släktingar. Vi har också fått nya kontakter 
och idéer till olika föreläsningar. 
 
Alla våra sommarevenemang är nu avklarade. Vi har besökt tio platser. Det är nog något mer än vi 
brukar. Allt har gått mycket bra även om vi inte vid alla tillfällen sålt speciellt mycket. Det är ändå 
viktigt att vi syns.  
 
Förutom våra träffar på Arkivcentrum och ute i våra lokalgrupper så har vi lördag den 14 oktober vår 
Värmländska släktforskardag på Värmlands Museum kl 11.00-16.00. Den är ju ett evenemang för att 
fira föreningens 40-årsjubileum. Vi har därutöver också fått önskemål från föreningar och bibliotek, 
som vill ha besök. 
 
Medlemsresan till Sala silvergruva blir tyvärr inställd. Alltför få har anmält sig. Det vore nog bra för oss 
att få lite förslag på vart vi ska åka. Så hör av dig om du har några önskemål så kanske det går bättre 
nästa år. 
 
Vår Facebook-grupp har nu 2470 följare – gruppen ökar stadigt och är mycket aktiv! Medlemsantalet i 
föreningen har också ökat något sedan sist. 
 
Vi diskuterade en hel del om föreningens olika policys. Det kommer ju nya styrelseledamöter, som nog 
behöver få en bättre inblick i dessa, så därför kommer vi att göra en översyn. 
 
Vilken dag som helst kommer vår tidning VärmlandsAnor i brevlådan. Den ska bli spännande att se nu 
när vi har en ny layoutare. 
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